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ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Κώστα Σκρέκα 

 
Θέμα: Η παραγωγή πράσινου υδρογόνου στην Δυτική Μακεδονία και ο… «Λευκός Δράκος» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
  
σύμφωνα με το Σχέδιο Δίκαιης Αναπτυξιακής Μετάβασης για την περιοχή της Δυτικής Μακεδονίας, το έργο 
“White Dragon” (Λευκός Δράκος) με στόχο την παραγωγή πράσινου υδρογόνου θα απαιτήσει επενδύσεις της 
τάξης των δυόμιση (2,5) δισεκ. ευρώ, ενώ δημοσιεύματα αναφέρουν ότι αυτό το ποσό μπορεί να ανέλθει και σε 
τέσσερα (4) δισεκ. ευρώ. Γίνεται εύκολα αντιληπτό ότι μια τέτοια ενεργειακή επένδυση, η οποία θα ξεπεράσει 
σε κόστος και την επιλογή της Πτολεμαΐδας 5, θα αποτελέσει την μεγαλύτερη ενεργειακή επένδυση της χώρας 
και θα πρέπει να συμβαδίζει με την μέγιστη δυνατή διαφάνεια και ενημέρωση όλων των κομμάτων και 
φορέων της περιοχής. 
Παρ’ όλα αυτά όμως, δεν έχει γίνει καμία σχετική επίσημη ενημέρωση, με αποτέλεσμα να επικρατεί σύγχυση 
για μια σειρά ζητημάτων, όπως το ακριβές ύψος αυτής της επένδυσης που προγραμματίζεται, την πηγή 
χρηματοδότησής της, τα βασικά χαρακτηριστικά του έργου και γενικότερα το σκεπτικό και την πολυδιάστατη 
τεκμηρίωση που απαιτείται για την επιλογή του.     
 

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Ποια θα είναι η συνολική ισχύς των ΑΠΕ που σχεδιάζεται να εγκατασταθούν στο πλαίσιο του έργου 
«Λευκός Δράκος» για την παραγωγή πράσινου υδρογόνου στη Δυτική Μακεδονία, ποια η αντίστοιχη 
αποθηκευτική ισχύς και ποια η ποσότητα του υδρογόνου; 
2. Ποια είναι η έκταση των εδαφών στα οποία σχεδιάζεται να εγκατασταθούν οι ΑΠΕ που θα 
παράγουν την ηλεκτρική ενέργεια για την παραγωγή του υδρογόνου; Πρόκειται για εδάφη που θα 
μεταφερθούν από τη ΔΕΗ στο κράτος μέσω του οχήματος ειδικού σκοπού (SPV); Σε αυτή την 
περίπτωση ποιο θα είναι το τίμημα που θα καταβληθεί από τους επενδυτές στο κράτος για τη χρήση 
γης; 
3. Ποιος είναι ο προϋπολογισμός του έργου για τις ΑΠΕ και ποιος για την κατασκευή του συστήματος 
ηλεκτρόλυσης; 
4. Πώς ακριβώς θα χρηματοδοτηθεί το έργο; Σχεδιάζεται να αντληθούν πόροι από το Πρόγραμμα 
Δίκαιης Αναπτυξιακής Μετάβασης συνολικού ύψους €1,6 δις ή κάποιο άλλο ποσό;  
5. Ποιο είναι το σχέδιο για τις τελικές χρήσεις του πράσινου υδρογόνου που θα παράγεται μέσω του 
έργου και τι ετήσια έσοδα αναμένεται να αποφέρουν; Ποιος είναι ο εσωτερικός συντελεστής 
απόδοσης της επένδυσης (IRR);    
6. Πόσες θέσεις εργασίας εκτιμάται ότι θα δημιουργήσει το έργο και πώς αυτές κατανέμονται μεταξύ 
των διαφόρων τμημάτων του έργου; (παραγωγή ΑΠΕ, σύστημα ηλεκτρόλυσης, διανομή υδρογόνου 
κλπ.)  
7. Πότε σχεδιάζεται να αρχίσει η κατασκευή του και πότε εκτιμάται ότι θα αρχίσει η λειτουργία του 
έργου; 

Αθήνα, 29 Απριλίου 2021 
Ο ερωτών βουλευτής 
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